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مرگ 3 کارگر معدن در حادثه انفجار 
در استراحتگاه معدنکاران دامغانی

رییس اداره صنعت، معدن و تجارت دامغان از مرگ سه 
کارگر معدن در حادثه انفجار در استراحتگاه کارگران خبر 
داد و گفت: متاسفانه امروز یکی از مصدومان حادثه انفجار 
در اتاقک استراحت کارگران معدن دامغان در بیمارستان 
جان باخت و تعداد جان باختگان این حادثه به ســه نفر 
رسید.حمید صالحی اظهارکرد: حادثه ساعت ساعت ۱۳ 
و ۴۵ دقیقه روز گذشــته در اتاقک استراحت کارگران 
معدن فلورین دامغان گزارش شد و در همان روز حادثه 
دو نفر از کارگران جان باختند.وی بااشــاره به چگونگی 
وقوع این حادثه اضافه کرد: هفت نفر از کارگران پس از 
پایان ساعت کاری در اتاق در حال استراحت و طبخ غذا 
بودند، بخاری این مکان از نوع قطره ای گازوئیل سوز بود و 
کپسول گاز داخل اتاقک وجود داشت.وی ادامه داد: نشتی 
کپســول و شعله زیاد بخاری باعث اشتعال و انفجار شد 
که شدت انفجار باعث آتش سوزی و آسیب به کارگران 
شد به طوری که دو کارگر در دم فوت کردند و پنج نفر 
دچار مصدومیت و راهی بیمارستان ولایت دامغان شدند.

صالحی با اشاره به اینکه یکی از کارگران به دلیل شدت 
جراحت در بیمارستان فوت کرد، افزود: دو کارگر دیگر 
برای ادامه روند درمان به بیمارستان شهید مطهری تهران 
منتقل شــدند و دو کارگر ادامه درمان را در دامغان طی 
می کنند.وی اظهار کرد: کارشناسان برای بررسی نهایی 
علت حادثه امروز به محل حادثه اعزام شــدند و در حال 
بررسی علت نهایی هستند و گزارش کامل نهایی خواهد 
شد.رئیس اداره صنعت، معدن و تجارت دامغان با اشاره 
به استخراج و تولید ماده معدنی باریت به صورت روباز در 
این معدن دامغان، افزود: این معدن از معادن روباز است 
و عمده فعالیت با ماشین آلات معدنی انجام می شود و 

کارگران بیشتر امور یدی را انجام می دهند.

رئیس سازمان صمت لرستان خبر داد:
 تولید سالانه 25 میلیون متر پارچه

 در نساجی بروجرد
رئیس ســازمان صمت لرســتان از تولید ســالانه ۲۵ 
میلیون مترطول پارچه در نســاجی بروجرد خبر داد.

بهمن جعفری بــا بیان اینکه در قالب ۵۲ فروشــگاه 
محصولات نساجی بروجرد عرضه می شود، اظهار کرد: 
پیش بینی می شود تولید سالانه نساجی بروجرد به ۲۵ 
میلیون مترطول برسد که این خود رکوردی در صنعت 
نساجی کشور محسوب می شود.وی در خصوص آخرین 
وضعیت برخی واحدهای تولیدی استان، افزود: نساجی 
بروجرد یکــی از بزرگتریــن و فعال ترین کارخانجات 
نساجی کشور بوده که نسبت به سال گذشته تغییر و 
تحولات بسیار خوبی داشته است.جعفری خاطرنشان 
کرد: این واحد با اجرای طرح توسعه در زمینه دوزندگی، 
زنجیره تولید را تکمیل کرده که منجر به اشتغال زایی 
مضاعف و همچنین ارزش افزوده شــده اســت.رئیس 
سازمان صنعت، معدن و تجارت لرستان با بیان اینکه 
در قالب ۵۲ فروشگاه محصولات نساجی بروجرد عرضه 
می شود، افزود: پیش بینی می شود تولید سالانه نساجی 
بروجــرد به ۲۵ میلیون مترطول برســد که این خود 
رکوردی در صنعت نســاجی کشور محسوب می شود.

وی ادامــه داد: همچنین شــرکت زاگرس پوش نیز از 
معتبرترین واحدهای تولیدی با اشــتغال بیش از ۱۵۲ 
نفر است که در زمینه های متعدد همچون پوشاک زنانه 
و مردانه فعالیت می کند.رئیس سازمان صنعت، معدن و 
تجارت لرستان از تکمیل طرح توسعه زاگرس پوش خبر 
داد و گفت: تکمیل نقدینگی و توسعه بازارها با رویکرد 
صادرات و شــرکت در نمایشگاه های بین الملل از دیگر 

برنامه ها برای زاگرس پوش خواهد بود.

چرا حکم محاربه؟
از این منظر اگر ریاست قوه قضا راه آشتی را در پیش 
گرفته اند، با امتناع نهادی مذکور، و خطرهای ناشی از آن 
که می تواند به رادیکالیزه شدن فضا منتهی شود، از طریق 
تعیین ماهیت دستگیر شدگان، بر اساس حق اعتراض، 
فضای عمومی کشور را وارد دوره »عفو عمومی« کرده و 
به طور عملی از وابستگی جامعه و کشور به »لحظه های 
تعیین کننده« منجر به فاجعه  همچون رخداد فوت مهسا 
امینی، جلوگیری به عمل آورد. تاکید این یادداشت علاوه 
بر پی گیری مشــی ایجاد کمیته »واقعی« حقیقت یاب 
شــامل نمایندگان همه طرف های منازعه و مستقل از 
سوی وزارت کشور، ایجاد رویه قضایی مبتنی بر به رسمیت 
شــناختن اعتراض و معترض و حتی اغتشاشــگران در 
حــوادث اخیر، و پی گیری آن ها از ســوی روزنامه هایی 
چون روزنامه جوان، مبتنی بر این اصل اساسی است که 
اگر اعتراضات مبتنی بر تورم افسارگسیخته و گرانی های 
ناشی از آن شکل گرفته،  اولا: چرا اعتراض، که ماهیتی 
غیر ارادی دارد و براساس مناسبات حاکم بر انبوهه خلق 
شکل می گیرد، بر ماهیت مناسبات احکام قضایی کنونی 
جاری نبوده اســت. بر اساس روند مذکور وقوع جرم در 
فضاهــای مبتنی بر انبوهه خلق و اعتراضات، هیجانی و 
غیرارادی بوده، و نیت و انگیزه شــهروندان در ایجاد آن 
دخیل نیســت. ثانیا: اگر اصل نخست به درستی درک 
نشــود، و احکامی به عنوان محارب، که به نیت و انگیزه 
مجرم، ارتباط وثیق دارد، مبنای برخورد با اعتراض قرار 
بگیرد، به معنای آن است که در یک فرایند اراده گرایانه و 
آگاهانه، شهروندان با اتخاذ اصل »خروج«، با تغییر ماهیت 
اعتراض و وفاداری، به خروج و غیروفاداری روی بیاورند. 
و هراس از بین رفته و خودیابی هویتی آنان وارد مرحله 
نوینی از زیست غیرمسالمت آمیز شود. در چنین شرایطی 
جرقه هایی مثل »قتل مهســا امینی« در شرایط امتناع 
نهادی، فصل الخطاب تعیین کننده منازعه تلقی می شود.  
بر این اساس به سران نظام و قوه عاقله آن پیشنهاد می 
شود با طرد سیاست های خشونت آمیز، امکان موفقیت 

تندروها را به حداقل ممکن برسانند.

خبر

ادامه از صفحه اول

شبکه توزیع آب شرب روستای خرم 
آباد اراک توسعه و بازسازی شد

حســین طالب بیگی سرپرست امور آب و فاضلاب 
شهرســتان اراک از اصلاح و توسعه ۲۱۰۰ متر از 
شبکه توزیع آب شرب روســتای خرم آباد بخش 
قره کهریز شهرســتان اراک خبــر داد. به گزارش 
روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی 
وی در ایــن رابطه اظهار داشــت : ۲۱۰۰ متر از 
شبکه توزیع آب شرب روســتای خرم آباد بخش 
قره کهریز شهرســتان اراک بــا همکاری دهیاری 
و شــورای اسلامی روســتا و با نظارت این شرکت 
بازسازی و توسعه یافت .حسین طالب بیگی افزود 
: در این پروژه از لولــه های با جنس پلی اتیلن و 
در اقطار  7۵،6۳ و9۰ میلیمتر استفاده شده است.

وی ادامه داد : علاوه بر اصلاح و نوســازی شــبکه 
توزیع آب این روستا ، بیش از 9۰ فقره از انشعابات 
قدیمی تعویض و در حال به روز رسانی می باشد.

 شهر به کارگاه عمرانی تبدیل می شود
شهردار کرج گفت: برای ســال ۱۴۰۲ باید بودجه 
ای در نظر گرفته شــود که هم قابلیت دفاع و هم 
قابلیت اجرا داشته باشــد.مهرداد کیانی در جلسه 
بررسی بودجه ۱۴۰۲ با اشاره به اینکه باید از تجربه 
گذشتگان استفاده کنیم، اظهار داشت: بودجه سال 
۱۴۰۲ و مــدل ارائه آن باید دقیق و هوشــمندانه 
باشد.وی ادامه داد: رفع ابهامات بودجه ۱۴۰۱ یکی 
از موضوعاتی اســت که در بودجه سال آینده باید 
به آن توجه داشــت.  شــهردار کرج ادامه داد: در 
ادوار گذشته شــاهد آغاز پروژه هایی بودیم که در 
دوره های بعد به بهره برداری رســید، اعتقاد دارم 
نباید به عددی که در بودجه اختصاص پیدا می کند 
محدود باشــیم. به گفته کیانــی؛ قطعا پروژه های 
بزرگی در دوره جدید مدیریت شــهری اســتارت 
خواهد خورد. این مســئول خاطرنشان کرد: برای 
سال ۱۴۰۲ باید بودجه ای در نظر گرفته شود که 
هم قابلیت دفاع و هم قابلیت اجرا داشته باشد.  وی 
گفت: چند پروژه بــزرگ داریم که باید برای آن ها 
اعداد خوبی در بودجه دیده شــود. روش های نوین 
تامین مالی موضوع دیگری است که باید در بودجه 
نویســی به آن توجه شــود.کیانی گفت: برای سال 
آینده شهر باید به کارگاه عمرانی تبدیل شده و در 

سایر حوزه ها هم باید اقدامات موثری انجام شود.

توضیحات استاندار کهگیلویه و بویراحمد 
در خصوص لغو تعطیلی پنجشنبه ها

اســتاندار کهگیلویه و بویراحمــد در رابطه با لغو 
تعطیلی پنجشنبه ها و کاهش ساعات کار ادارات 
توضیحاتــی ارائه کرد.ســید علی احمــدزاده در 
حاشــیه نشست شورای ورزش استان در خصوص 
علت لغو بخشــنامه تعطیلی ادارات در یک روز از 
هفته و همچنین کاهش ســاعات ادارات گفت: بنا 
به درخواســت وزارت نیرو و شرکت گاز و با توجه 
به کاهش افت فشــار گاز در بخش خانگی جلسه 
اضطراری ستاد مدیریت بحران تشکیل و مقرر شد 
روزهای پنج شنبه در استان کهگیلویه و بویراحمد 
تعطیل و ادارات دو ســاعت با تاخیر شروع و یک 
ساعت زودتر به کار خود پایان دهند و این موضوع 
توسط رسانه ها نیز اطلاع رسانی شد.وی اظهارکرد: 
قرار بود این بخشــنامه روز یکشنبه هفته گذشته 
به همه ادارات ابلاغ و از روز دوشــنبه ۲۸ آذرماه 
عملیاتی شــود که صبــح روز یکشــنبه ۲7 آذر 
بخشــنامه جدیدی از مرکز مبنی بر اینکه مشکل 
افت فشار گاز رفع شده و نیازی به تعطیلی ادارات 
و کاهش ســاعات آنها نیســت و بدون تعطیلی ها 
هــم می توانیم مصرف بالای گاز را مدیریت کنیم، 
دریافت کردیم.اســتاندار کهگیلویــه و بویراحمد 
تصریح کرد: در سایر استان ها نیز چنین تصمیمی 
گرفته شد و مانند اســتان کهگیلویه و بویراحمد 
قصد اجرای آن را داشتند که این بخشنامه ارسال 
و تعطیلی ها و کاهش ســاعات اداری لغو شــد. به 
گزارش ایسنا، احمدزاده بیان کرد: متاسفانه برخی 
رســانه ها به این موضوع پرداختند که اســتاندار 
تعطیل کرده اما مدیرکل مدیریت بحران آن را لغو 
کرده اســت و هماهنگی میان مدیرکل و استاندار 
نیســت که این خبرها صحیح نیست، بنابراین لغو 
بخشــنامه تعطیلــی یک روز در هفتــه و کاهش 
ساعت ادارای تصیمم کشوری بوده که گرفته شد.

خبر

فرهنگــی،  میــراث  کل  اداره  سرپرســت 
گردشــگری و صنایع دستی البرز گفت: این 
اداره با معرفی ۲۸ فرصت ســرمایه گذاری 
در زمینه گردشگری، بیشترین فرصت ها را 
برای جذب سرمایه گذار معرفی کرده است 
و از افراد واجد شرایط برای سرمایه گذاری 

در طرح های مختلف دعوت می کند.
به گزارش ایسنا، یحیی دارایی روز دوشنبه 
پنجم دی ماه با اشاره به اینکه استان البرز 
به عنوان اســتانی چهــار فصل فرصت های 
سرمایه گذاری زیادی به خصوص در زمینه 
گردشگری دارد، اظهار کرد: با توجه  انجام 
طــرح مطالعاتی موســوم به طــرح جامع 
گردشــگری، ۵۰ فرصت سرمایه گذاری در 
زمینه گردشــگری احصا شــد تا در اطلس 
سرمایه گذاری وزارتخانه و استان بارگذاری 

شوند.
به گفته سرپرست اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دســتی البــرز ایــن 
اداره کل ســرمایه گذاری  بــه  فرصت هــا 
وزارتخانــه و اداره امــور اقتصادی و دارایی 
بــه عنــوان دبیــر فرصت ها و بســته های 

سرمایه گذاری استان فرستادیم.
دارایی با بیان اینکه در جلسات کارشناسی 
انجام شــده، از بین ۵۰ فرصت، ۲۸ فرصت 
بــرای دریافــت مجوزهای بینــام انتخاب 
شــدند، اظهار کرد: این ۲۸ فرصت توسط 

اداره اقتصــاد و دارایی به مــا اعلام و برای 
استعلامات لازم از ادارات مرتبط مانند آب، 
برق، گاز، راه و شهرســازی، منابع طبیعی، 

محیط زیست و راهداری ارسال شد.
وی افــزود: این فرصت ها در نهایت پالایش 
می شــود و تعداد باقــی مانده بــه عنوان 
فرصت های ســرمایه گــذاری در فراخوانی 
برای جذب سرمایه گذار اعلام و به سرمایه 
گذارانــی که شــرایط لازم را احــراز کنند 

واگذار می شود.
وی در ادامه به موضوع ثبت جهانی محوطه 
ازبکی هم اشاره کرد و گفت: چند ماه پیش 
جلساتی برای تشکیل این دبیرخانه برگزار 
شد اما با تأخیر مواجه شد و اکنون رویکرد 
بر تسریع در تشــکیل این دبیرخانه و طی 

مراحل ثبت جهانی تپه ازبکی است.
دارایی افزود: تپه ازبکی یکی از آثار باستانی 
و تاریخی شاخص کل کشور است که اولین 

خشت دســت ساز بشــری در این منطقه 
یافت شد و اکنون در سازمان ملل قرار دارد.

 ، میراث فرهنگــی  کل  اداره  سرپرســت 
گردشــگری و صنایع دســتی البرز با بیان 
اینکه این تپه در ســال ۱۳۵۲ به ثبت ملی 
رســیده، گفت: با توجه به اهمیت تاریخی 

این تپه، ظرفیت ثبت جهانی را دارد. 
به همین خاطــر به دنبال این هســتیم 
که بتوانیــم دبیرخانه  ثبــت جهانی این 
تپه را در شهرســتان نظرآباد ایجاد کنیم.

دارایی ادامــه داد: برای این منظور باید با 
دســتگاه های مختلفی رایزنی و مشارکت 

داشته باشیم. 
برای تشــکیل ایــن دبیرخانــه در نظرآباد 
به همــکاری ارگان هایی چون شــهرداری، 
منابع طبیعی  فرمانداری، جهاد کشاورزی، 
و محیط زیســت این شهرستان و همچنین 
نخبه ها و دوستداران میراث فرهنگی سراسر 
استان به خصوص شهرســتان نظرآباد نیاز 

داریم.
 او افــزود: بــه زودی بــا هماهنگــی این 
دســتگاه ها دفتــر دبیرخانه ثبــت جهانی 
محوطه ازبکی را در نظرآباد افتتاح خواهیم 
کرد. پس از تشــکیل دبیرخانه در نظراباد 
نســبت به تشــکیل دبیرخانه اســتانی به 
ریاست اســتاندار برای همراه کردن ادارات 

کل استان اقدام می شود.

سرپرست میراث فرهنگی البرز: 

گردشگری البرز دارای بیشترین فرصت سرمایه گذاری است  

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان 
فارس اعــلام کرد کــه دوازدهمین نمایشــگاه بین المللی 
گردشــگری پارس، به عنوان یکی از رویدادهای بزرگ در 

این بخش، ۲۰ دی در شیراز برپا خواهد شد. 
ســید موید محســن نژاد با یادآوری اینکه این رویداد قرار 
بود ۲۳ تا ۲6 آذر برگزار شــود، بــه خبرنگاران گفت: پس 
از برگــزاری جلســات متعدد با مســئولان و فعالان حوزه 
گردشــگری و صنایع دستی برای حضور هدفمند و هر چه 
بهتر در ایــن رویداد، زمان برگزاری نمایشــگاه بین المللی 

پارس ۲۰ تا ۲۳ دی تعیین شد.
محســن نژاد نمایشــگاه گردشــگری پارس را از مهمترین 
و بزرگتریــن رویدادهــای تخصصــی حوزه گردشــگری 
کشور برشــمرد و گفت: در این نمایشــگاه، ضمن معرفی 
توانمندی هــا، ظرفیت ها و جاذبه های گردشــگری فارس، 
برنامه هایی شــامل نشست ها و کارگاه های تخصصی مرتبط 

با صنعت گردشگری و صنایع دستی، برگزار خواهد شد.
وی افزود: هتل ها و مراکز اقامتی، دفاتر خدمات مســافرت 
هوایی و گردشــگری، دانشــگاه ها، اماکن مذهبی و زیارتی 

نظیر حرم های مطهر شاهچراغ )ع( و سید علاالدین حسین 
)ع(، شهرداری های فارس، اقامتگاه های بوم گردی و سنتی، 
اتاق بازرگانی، انجمن ها و تشــکل های گردشگری، شرکت 
ها و برندهای گردشــگری، استارتاپ ها، تجهیزات هتلی و 
...به دوازدهمین نمایشگاه گردشگری پارس دعوت شده اند.

مدیر کل میراث فرهنگی فارس با بیان اینکه فارس بیشترین 
آثار ثبت جهانی را به خود اختصاص داده اســت، همدلی را 
رکن اصلی ارتقا جایگاه این اســتان در صنعت گردشگری 
بر شــمرد و گفت: پیشنهاد تشکیل شورای سیاست گذاری 
برای برگزاری این نمایشگاه به استانداری فارس داده شده 
است زیرا این شــورا برای مطلوبیت این رویداد بین المللی 
اهمیت دارد. دوازدهمین نمایشــگاه بین المللی گردشگری 
پارس، بنا بود روز ۲۳ آذر آغاز شود اما بدون بیان توضیحی 
دقیق، برگزار نشــد و بــه دنبال طرح انتقاداتی از ســوی 

رسانه ها، قرار است ۲۰ دیماه برگزار شود.

مدیرکل میراث فرهنگی فارس:

نمایشگاهگردشگریپارس۲۰دیدرشیرازبرپامیشود

درپی بروز مشکل در شرکت تجارت گستران 
سرمایه پویش در شهرستان بهمئی و ازدحام 
سرمایه گذاران در مقابل دفتر کار این شرکت 
ســید علی ملک حســینی دادستان عمومی 
و انقلاب مرکز اســتان به برخــی ابهامات و 

شایعات در این زمینه پاسخ داد.
وی در ایــن باره گفت: همــان طور که مردم 
عزیز استان اســتحضار دارند و شاید در این 
چنــد روز خبرهایی را  از فضــای مجازی و 
رسانه ها شنیده و دنبال کرده باشند با وجود 
هشدار همیشگی مسئولان کشوری و استانی 
در خصوص منع ســرمایه گذاری در صندوق 
های خانگــی، در مؤسســات فاقــد مجوز، 
متأســفانه خبری واصل شد که در شهرستان 
بهمئی، یکــی از شهرســتان های اســتان 
کهگیلویه وبویر احمد، فردی با هویت معلوم، 
اقدام به جذب سرمایه های مردم کرده است.

ملک حســینی افزود: با بررســی های اولیه 
مشخص شد این فرد و دفترش فاقد هرگونه 
مجوز رســمی هستند و متأســفانه به دلیل 

اینکه این موضوع در یک شهرســتان نسبتا 
کوچک اتفاق افتاده بود، و به دلیل شــناخت 
هــای خانوادگی قومــی و قبیله ای که مردم 
عزیز این شهرستان از یکدیگر داشتند، خیلی 
ســریع اعتمادی ایجاد شــده و در چند ماه 
اخیر، حجم نســبتاً قابل توجهی از ســرمایه 

های مردم در این صندوق سپرده شد.
دادســتان عمومی و انقلاب شــهر یاســوج، 
مرکز استان کهگیلویه و بویراحمد اظهارکرد: 
موضوع به ضابطین دادگستری و کارشناسان 
اقتصادی واگذار شد و با بررسی اولیه که انجام 
گرفت متأسفانه در حال حاضر، موجودی این 
صندوق متناسب با حجم ورودی آن و سرمایه 
هایی که مردم در آنجا گذاشتند نبوده همین 

دلیل لازم بود که توقیف شود.
ملک حســینی خاطرنشــان کــرد: در حال 
حاضر هرگونه عملیات توســط این مؤسسه 
متوقف و حســاب های بانکی و اموال مربوط 
به این مؤسســه و مالک آن توقیف شــده و 
بنا بر ضــرورت تحقیقاتی، فردی که اقدام به 

جذب این ســرمایه ها کــرده در حال حاضر 
در بازداشــت است که ان شــاءالله ضابطین 
دادگســتری در اسرع وقت تحقیقات را انجام 

خواهند داد.
وی تصریح کرد: مردم عزیز اســتان کسانی 
که ســرمایه گذاری کرده اند خاصه مردم 
باشــند  مطمئن  بهمئی  عزیز شهرســتان 
دادستانی به عنوان مدعی العموم و نماینده 
مــردم تمام تــلاش خــود را جهت حفظ 
ســرمایه مردم عزیز و جلوگیری از خطای 

بیشتر انجام خواهد داد.
دادستان عمومی و انقلاب شهر یاسوج ادامه 
داد: تمهیداتی اندیشــیده شد که نمایندگان 
ســرمایه گذاران در این صندوق، به انتخاب 
خود مردم انتخاب شوند و ما با این نمایندگان 
ارتبــاط خواهیم داشــت و تمامــی مراحل 
رســیدگی را مرحله به مرحله به نمایندگان 

مردم توضیح خواهیم داد.
ملک حسینی درخصوص سرمایه گذاری در 
جذب ســرمایه گذاری خصوص ی هشدار 

داد و عنوان کرد: از مردم اســتان خواهش 
می کنیم اگر الان در جایی از اســتان یا در 
شهرستانی، روستایی یا شهری کسی با این 
روش اقدام به جذب سرمایه می کند، مردم 
از گذاشــتن ســرمایه خودداری کنند.وی 
تاکید کــرد: از مردم عزیز خواهش میکنیم 
بــرای اینکه ما بتوانیم بــه همراه ضابطین 
دادگستری و خادمین شــما کار را هر چه 
ســریعتر پیش ببریم از مراجعه به دستگاه 
قضایی و سایر نهادها اداری خودداری کنند.

به گزارش ایســنا به نقــل از روابط عمومی و 
ارتباطات دادگستری کل استان کهگیلویه و 
بویراحمد، دادســتان عمومی و انقلاب شهر 
یاســوج درباره لزوم اطلاع رسانی به مردم و 
سرمایه گذاران بیان کرد: نمایندگان منتخب 
مــردم و روابط بین ما و شــما مــردم عزیز، 
همه اطلاعات و اقداماتی که انجام می شــود، 
مسائلی که لازم اســت سرمایه گذاران انجام 
بدهند، از طریق نماینــدگان به اطلاع مردم 

خواهد رسید.

دادستان یاسوج تشریح کرد

آخرینوضعیتکلاهبرداریصندوقسپردهگذاریدربهمئی

استاندار فارس به ظرفیت های بخش تعاون این استان 
اشــاره کرد و گفت: در حوزه صنایع دســتی و بخش 
درمان و جذب گردشــگر سلامت استان فارس پیشرو 
تعاون کشــور است و این دو بخش مورد حمایت ویژه 

قرار دارد. 
محمدهادی ایمانیه در شــورای عالی توســعه تعاون 
اســتان فارس دســتور تشــکیل کمیته ای ویژه برای 
پیگیری مشــکلات حوزه تعاون اســتان را صادر کرد 
و گفت: مشــکلاتی که در ســطح اســتان امکان رفع 
آن وجود دارد توســط این کمیته احصاء و برای حل 
آن اقــدام شــود و در صورت عدم امــکان حل آن در 
اســتان توسط شخص استاندار، مدیران ارشد استان و 
نمایندگان مجلس در سطح ملی پیگیری خواهد شد. 
وی با بیان اینکه در اجرای ســند توســعه تعاون باید 
استان فارس پیشران کشور باشد،اظهار داشت: فارس 
اولین استان کشــور بود که امسال سهم ۲۵ درصدی 
بخــش تعاون را از اعتبارات مــاده ۱6 جدا کرد و این 

اقــدام در خصوص اعتبارات ماده ۱۸ نیز انجام خواهد 
شد. 

اســتاندار فارس در ادامه بر رفع مشکلات تعاونی های 
فــارس تاکید کرد و گفــت: اداره کل تعاون کار و رفاه 
اجتماعی فارس باید تفاهم نامه ای با شهرداری شیراز 

منعقــد کند تــا موانع پیش روی بخــش تعاونی های 
مسکن در صدور پروانه ها و ... مرتفع شود.

وی در ادامه به ظرفیت های بخش تعاون فارس اشاره 
کــرد و افزود: در حوزه صنایع دســتی و بخش درمان 
باید اســتان فارس پیشرو تعاون کشور باشد و این دو 

بخش مورد حمایت ویژه قرار داشته باشد. 
ایمانیه خطاب به مسئولان اتحادیه های تعاونی استان 
فــارس که در جلســه حاضر بودند،گفت: مشــکلات 
تعاونی های مسکن اســتان که سال ها معطل مانده به 
استانداری فارس اعلام شود که رفع آن در دستور کار 

قرار گیرد. 
وی ادامه داد: بســیاری از واحدهای تولیدی اســتان 
فارس زیرمجموعه شســتا و وزارت تعــاون،کار و رفاه 
اجتماعی قــرار دارند که باید تفاهــم نامه ای ویژه در 
ایــن خصوص منعقد شــود تا تعاونی های اســتان از 
عرضه محصولات با کمترین میزان سود این شرکت ها 

بهرمند شوند.

استاندارفارس: 

صنایعدستیفارسدرحوزهتعاون،پیشرواست


